

نموذج الاصح

نبراس للطاقة ش.م.ع.ق تفصح عن البيانات المالية السنوية للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

أفصحت نبراس للطاقة ش.م.ع.ق عن البيانات المالية لسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 حيث بلغ صافي الربح * 1,361 مليون ريال قطري مقابل صافي الربح 1,416 مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام السابق.

وقد بلغت ربحية السهم مبلغ 1.24 ريال قطري لسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، مقابل ربحية السهم 1.29 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

يوصي مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية عن النصف الثاني من السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 بمعدل 50.6% من القيمة الاسمية (0.506 ريال قطري للسهم الواحد) ليصل بذلك إجمالي الأرباح الموزعة 75% من القيمة الاسمية للسهم (0.75 للسهم الواحد) ويخضع المقترح لموافقة الجمعية العامة.

نسبة توزيع الأرباح المقترحة:

نقي الربع الأول (%) : 24.4%

نقي الربع الثاني (%) : 50.6%

إجمالي التوزيعات النقدية السنوية (%) : 75%

* صافي الربح لا يشمل حقوق الأقلية.

Disclosure Form:

**NEBRAS ENERGY Q.P.S.C DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR
THE FISCAL YEAR ENDED ON DECEMBER 31, 2025**

Nebras Energy Q.P.S.C. disclosed its financial statements for the fiscal year ended on December 31, 2025.

The statements show that the net profit* is QAR 1,361 Million compared to net profit amounting to QAR 1,416 Million for the previous year.

The Earnings per Share (EPS) amounted to QAR 1.24 for the fiscal year ended on December 31, 2025 compared to EPS amounting to QAR 1.29 for the previous year.

The Board of Directors recommends the distribution of a cash dividend of 50.6% of the nominal share value, (QAR 0.506 per share) for the second half of the year ended on 31 December 2025, bringing the total dividend distribution for the year to 75% of the nominal share value (QAR 0.75 per share), subject to the General Assembly Approval.

Proposed Dividends Distribution:

Cash Dividends H1 (%) : 24.4%

Cash Dividends H2 (%) : 50.6%

Total Annual Cash Dividends (%) : 75%

* Net profit not include minority rights

أخبار الشركة (للنشر الفوري)

نبراس للطاقة (ش.م.ع.ق)

نتائج السنة المالية لعام 2025م

حققت نبراس للطاقة صافي ربح بلغ 1,361 مليون ريال قطري

فی عام 2025

برئاسة سعادة المهندس سعد بن شريده الكعبي، وزير الدولة لشؤون الطاقة، وافق مجلس إدارة نيراس للطاقة بتاريخ 8 فبراير 2026 على النتائج المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025م وفيما يلي أبرز النتائج:

- سجلت نيراس إيرادات بلغت 2,982 مليون ريال قطري خلال السنة المالية 2025، مقارنةً بإيرادات قدرها 2,999 مليون ريال قطري لنفس الفترة من عام 2024، وحققت صافي ربح قدره 1,361 مليون ريال قطري مقارنةً بصافي ربح قدره 1,416 مليون ريال قطري لنفس الفترة من عام 2024.
 - خلال العام، بلغت الحصة السوقية لشركة نيراس للطاقة في دولة قطر في إمدادات الكهرباء 55%， وهي المياه المحلاة 69%.
 - كما حافظت نيراس للطاقة على مركز مالي قوي وتصنيف ائتماني متميز بدرجة «A1» مع نظرة مستقبلية مستقرة من وكالة موديز.
 - وقد أوصى مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بواقع 0.506 ريال قطري للسهم الواحد عن النصف الثاني من العام، ليصل إجمالي التوزيعات إلى 0.75 ريال قطري للسهم الواحد خلال العام، على أن يتم اعتمادها خلال اجتماع الجمعية العامة السنوية للمساهمين بتاريخ 8 مارس 2026.
 - وسيبلغ إجمالي توزيعات الأرباح السنوية 825 مليون ريال قطري، بما يعادل 61% من صافي أرباح الشركة.

أبرز المؤشرات المالية:

وقد بلغت إيرادات الشركة 2,982 مليون ريال قطري مقارنةً بـ 2,999 مليون ريال قطري لنفس الفترة من عام 2024. وبلغت الأرباح الإجمالية 1,016 مليون ريال قطري مقارنةً بـ 974 مليون ريال قطري خلال نفس الفترة من عام 2024. وقد أسفر هذا الأداء عن تحقيق صافي ربح (يعود إلى مساهمي الشركة) قدره 1,361 مليون ريال قطري (ربحية السهم: 1.24 ريال قطري)، مقارنةً بـ 1,416 مليون ريال قطري (ربحية السهم: 1.29 ريال قطري) خلال نفس الفترة من عام 2024م.

نسبة التغيير %	العام المالي 2024	العام المالي 2025	مليون ريال قطري
-1%	2,999	2,982	الإيراد
+2%	994	1,016	الربح الإجمالي
-4%	1,416	1,361	صافي الأرباح (منسوب إلى حاملي أسهم الشركة)
+5%	22,744	23,823	إجمالي الأصول

للاطلاع على البيانات المالية الكاملة للعام المالي 2025، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني www.nebrasenergy.qa

Company News (For immediate release)

Nebras Energy Q.P.S.C. (“Nebras Energy”) Fiscal Year 2025 Results

Nebras Energy achieves net profit of QAR 1,361 million in 2025

Under the chairmanship of HE Saad Bin Sherida Al-Kaabi, Minister of State for Energy Affairs, on 8th February 2026, the Board of Directors (“BOD”) of Nebras Energy approved the financial results for the fiscal year ended on 31st December 2025. The following are the highlights:

- Nebras Energy recorded revenue of QAR 2,982 million in FY2025 compared to QAR 2,999 million for the same period in 2024 and net profit of QAR 1,361 million compared to QAR 1,416 million for the same period in 2024.
- During the year, Nebras Energy market share in Qatar in the supply of electricity was 55% and desalinated water was 69%.
- Nebras Energy remains to be in an excellent financial position with a strong credit rating of ‘A1’ with stable outlook from Moody’s.
- The BOD has recommended a dividend per share of QAR 0.506 for the second half of the year, bringing the total dividend to QAR 0.75 per share during the year, to be approved at the Annual Shareholders General Assembly on 8th March 2026.
- Total Dividend payment for the year will be QR 825 million, which is 61% of the Net Profit of the Company.

Financial highlights:

Nebras Energy reported revenue of QAR 2,982 million compared to QAR 2,999 million during the same period in 2024. Gross profit amounted to QAR 1,016 million compared to QAR 994 million during the same period in 2024. This performance generated a net profit (attributable to the equity holders of the Company) of QAR 1,361 million (EPS: QAR 1.24) compared to QAR 1,416 million (EPS: QAR 1.29) during 2024.

QAR millions	FY 2025	FY 2024	% change
Revenue	2,982	2,999	-1%
Gross profit	1,016	994	+2%
Net profit (attributable to equity holders of the company)	1,361	1,416	-4%
Total assets	23,823	22,744	+5%

For the complete financial statements for the Year 2025, please visit www.nebrasenergy.qa

END OF PRESS RELEASE